
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 171
Hvad er årsagen til, at spildevandsmonitorering på Bornholm ikke fortsættes, når regerin-
gens og SSI´s forsøg fra marts har været en succes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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